
                 
REPUBLIKA HRVATSKA 

ŠIBENSKO-KNINSKA ŽUPANIJA 

      GRAD DRNIŠ 

 GRADSKO VIJEĆE 

 

Klasa:   021-05/13-50/6 

Urbroj:  2182/06-13-01 

 

Drniš,   16. kolovoza 2013. godine 

 

 

Z A P I S N I K  

 

 

                   sa  svečane sjednice Gradskog vijeća Grada Drniša, održane dana 16. kolovoza 

2013. godine, u prostorijama Osnovne glazbene škole „Krsto Odak“ u Drnišu, s početkom u 

18,00 sati. 

 

                   Ante Galić – poštovane dame i gospodo, otvaram svečanu sjednicu Gradskog 

vijeća Grada Drniša povodom Dana Grada Drniša - Sv. Roka.  

                   Pozivam gđu Matildu Jelčić Stojaković da nastavi sa vođenjem prigodnog 

programa. 

 

                   Matilda Jelčić Stojaković – poštovane dame i gospodo, dobar vam dan.  

 

                   Na samom početku današnje svečane sjednice, pozivam Gradski pjevački zbor 

NEUMA iz Drniša da zajedno odamo počast Domovini.  

 

                   (slijedi izvođenje himne LIJEPA NAŠA DOMOVINO) 

 

                   Zahvaljujemo pjevačkom zboru NEUMA i voditeljici profesorici Jeleni Prpa.  

 

                   A sada vas molim da minutom ponosne tišine odamo počast svim poginulim za 

našu Domovinu te prvom predsjedniku Republike Hrvatske dr. Franji Tuđmanu. 

 

                   Neka im je vječno hvala i slava im.  

 

                   Dame i gospodo, dopustite mi da na početku današnje svečane sjednice Gradskog 

vijeća u ime predsjednika Gradskog vijeća gospodina Ante Galića te u ime gradonačelnika 

Grada Drniša gospodina Josipa  Begonje pozdravim:  

 

                   - saborskog zastupnika g. Antu Kulušića,  

                   - saborsku zastupnicu i gradonačelnicu Grada Vodica gđu Branku Juričev 

Martinčev,  
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                  - njegovu ekselenciju, veleposlanika Republike Hrvatske u Vatikanu gospodina 

Filipa Vučka,  

                   - dožupana Šibensko-kninske županije, gospodina Zorana Smolića,  

                   - gradonačelnicu Grada Knina gospođu Josipu Rimac,  

                   - gradonačelnika Grada Obrovca gospodina dr. Antu Župana,  

                   - izaslanika gradonačelnika Grada Zagreba i pročelnika Gradskog ureda Grada 

Zagreba za društvene djelatnosti gospodina Ivicu Lovrića,  

                   - načelnike susjednih nam općina Promina, Ružić i Unešić,  

                   - ravnatelja Muzeja Grada Zagreba gospodina Vinka Ivića,  

                   - ravnatelja Muzeja Ivana Meštrovića gospodina Andru Krstulović Oparu,  

                   - visovačkog gvardijana fra Matu Gverića,  

                   - našeg župnika fra Petra Klarića,  

                   - župnika Župe Miljevci, fra Ivana Maletića,  

                   - sve članove Gradskog  vijeća Grada Drniša, gospodarstvenike i ravnatelja 

ustanova Grada Drniša, 

                   - obitelj pok. gradonačelnika Ante Dželalije,  

                   - na poseban način pozdravljamo naše branitelje i invalide Domovinskog rata,  

                   - predstavnike sredstava priopćavanja i ostale uzvanike.  

 

                   Zatim slijedi čitanje čestitaka upućenih čelnicima Grada povodom Dana Grada.  

- čestitka predsjednika Republike dr. Ive Josipovića, 

- čestitka predsjednika Hrvatskog Sabora, g. Josipa Leke. 

 

Zamolila bih predsjednika Gradskog vijeća da nam se kratko obrati.  

                   Ante Galić – poštovani uzvanici, poštovane dame i gospodo, još jednom vas 

iskreno i srdačno pozdravljam. Na samom početku današnje svečane sjednice svim 

drnišanima i drnišankama upućujem čestitke povodom Dana Grada Drniša, blagdana Sv. 

Roka. Sveti Roko je zaštitnik grada Drniša gotovo tri stoljeća. Štuje se od vremena kada je 

kuga vladala gradom i okolnim mjestima. Nakon velikog pomora stanovništva 1731.godine 

Drnišani mu podižu kapelu koja je poslije prerasla u crkvu. Nakon što je kuga prošla, 

Sv.Roko postaje zaštitnik grada i svake godine 16.8. održava se misno slavlje i procesija u 

njegovu čast. 

                   Ovo je prva svečana sjednica u sazivu ovog Gradskog vijeća. Prigodno je ovdje 

spomenuti se rada Gradskog vijeća i svega što ga je obilježilo bilo u protekloj godini, bilo u 

dosadašnjem radu u cijelosti. Naime na zadnjoj svečanoj sjednici Gradskog vijeća s nama je 

ovdje bio i pok. Ante Dželalija, tadašnji gradonačelnik Grada Drniša, kojeg se u ovoj prigodi 

treba sjetiti. Preminuo je nakon teške bolesti u 68. godini života, a svojim je radom zadužio 

grad Drniš. Do provedbe prijevremenih izbora dužnost gradonačelnice Grada Drniša obnašala 

je Vlatka Duilo, dotadašnja zamjenica gradonačelnika Grada Drniša, koju je u siječnju ove 

godine na prijevremenim izborima zamijenio Josip Begonja te je pobjedu potvrdio na 

redovnim izborima u svibnju ove godine te time preuzeo četverogodišnju odgovornost za naš 

Grad. Gradsko je vijeće u suradnji sa spomenutom izvršnom vlašću u proteklom razdoblju 

donijelo brojne akte od kojih bi trebalo ovom prigodom spomenuti socijalni program za 2013. 

Godinu kojim smo predvidjeli sredstva u iznosu od milijun i 27 tisuća kuna, za razne oblike 

pomoći poput: potpore i pomoći studentima, subvencija troškova stanovanja i pogrebnih 

troškova, pomoć u kući starijim i nemoćnim osobama, a posebno bih istakao novčanu pomoć 

za opremanje novorođenčadi. Naime, uvažavajući socijalno stanje, nezaposlenost i visoke  
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troškove koje roditelji imaju pri opremanju novorođenčadi omogućili smo da roditelji svakog 

trećeg novorođenog djeteta ubuduće cijelu prvu godinu djetetovog života primaju mjesečni 

novčani iznos od tisuću kuna. 

                   Za četvrto dijete i svako iduće dijete roditelji će primati mjesečni iznos od tisuću i 

500 kuna, a za opremanje prvog i drugog novorođenog djeteta roditelje će Grad Drniš i dalje 

pomagati sa jednokratnom pomoći od tri tisuće kuna. 

Osim socijalnog programa predvidjeli smo sredstva u visini 350.000 kuna kojim se 

sufinancira rad nevladinih udruga , udruga proizašlih iz domovinskog rata i potpora 

roditeljima poginulih branitelja, udruga u kulturi, održavanje manifestacija i kulturnih 

događanja, te ulaganje u očuvanje kulturne baštine na području Grada Drniša. Programom 

javnih potreba u sportu planirali smo sredstva za potrebe sporta u visini od 510.000,00 kuna. 

Gradsko vijeće Grada Drniša konačno je usvojilo 3. Izmjene i dopune Prostornog plana 

uređenja Grada Drniša, pokrenute još 2011. godine. Prve su to izmjene u proteklih sedam 

godina, a u izmjene su uvršteni prijedlozi mjesnih odbora kojima su redefinirane građevinske 

zone po naseljima.Time smo omogućili gradnju kuća mladim obiteljima. U kartografskom 

dijelu plana ujedno su redefinirane i sportsko rekreacijske zone, kao i područja za obnovljive 

izvore energije. Ucrtana je i nova trasa obilaznice Drniša, a Vojarna Njivice uvrštena je u 

poduzetničku zonu. Ne bih više duljio, zasigurno će gradonačelnik o započetim i već 

realiziranim projektima Grada nešto više kazati. 

                   Ja ću još samo napomenuti da je, Proračun Grada Drniša skroman, u procjenama 

treba biti oprezan, posebice u ova teška recesijska vremena, no upravo nam to mora dati 

poticaja da radimo više i bolje, jer svima nama cilj mora biti- i siguran sam jest isti- bolji i 

kvalitetniji život u Drnišu, u našoj županiji, u Dalmaciji- u konačnici bolji i kvalitetniji život 

svima u Hrvatskoj. Oko te ideje trebamo se svi okupiti i na njoj raditi; uostalom s takvim 

promišljanjem je, sada već davne, 1995. oslobođen Drniš i Hrvatska; jedinstvom onih koji su 

branili i onih koji su davali logistiku, ali i nas građana koji smo bili uz svoj grad kada mu je 

bilo najteže; neka nas takav duh i takav entuzijazam povede do zajedničkog cilja: Drniša kao 

grada ugodnog za život, rad i odmor. 

                   Na kraju, dopustite mi, još jednom, da Vama dragi sugrađani, čestitam Dan Grada 

Drniša-blagdan sv. Roka.  

 

                   Matilda Jelčić Stojaković – zahvaljujemo se predsjedniku Gradskog vijeća 

gospodinu Anti Galiću.  

                   Iako je od lokalnih izbora proteklo tek par mjeseci u nastavku današnje sjednice o 

tome što se u Drnišu i drniškom kraju učinilo i čini, od Roka do Roka, kazat će nam 

gradonačelnik Drniša gospodin Josip Begonja.  

                   Josip Begonja – dame i gospodo, poštovani saborski zastupnici, vaša ekselencijo, 

poštovani dožupane , kolegice i kolege, gradonačelnici i načelnici, poštovani izaslanici 

gradonačelnika, sve vas skupa još jednom pozdravljam.  

                   U svom izlaganju ukratko ću se osvrnuti na dio onih programa što ih je tijekom 

svog mandata u prošloj godini započeo ili pripremio početak njihove realizacije tadašnji 

gradonačelnik pok. Ante Dželalija, a ja sam od prijevremenih izbora u siječnju ove godine 

nastavio s njihovom realizacijom ili započeo realizaciju do tada pripremljenih programa. 

Naravno, osvrnut ću se i na one programe što smo u ovih pola godine pripremili ili počeli 

realizirati. 
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                   Svakako da je financijski, ali i u fizičkom obimu najveći projekt rekonstrukcija 

kanalizacijskog i vodoopskrbno sustava s ugradnjom pročišćivača otpadnih voda u Gradu 

Drnišu koji se sufinancira sredstvima EU i Vlade RH, u ukupnoj vrijednosti od 45 milijuna 

kuna. Uz neke probleme oko izvođenja radova isti su danas nastavljeni kao i početak radova 

na predjelu Pazar, ovdje u Gradu Drnišu. Mislim da se s pravom možemo nadati njihovom 

ukupnom završetku krajem ove ili početkom iduće godine. 

No, moram kazati da je ovo tek prva faza priključenja na kanalizacijski sustav i sustav za 

pročišćavanje otpadnih voda, zato smo se tijekom ove godine prijavili i na natječaj 

Ministarstva regionalnog razvoja i fondova EU sa željom da nam se sufinancira izrada 

projektne dokumentacije za II. fazu koja iznosi oko 500 tisuća kuna, a koja bi obuhvatila uz 

neke dijelove grada još i susjedno nam naselje Badanj, te nekoliko gospodarskih subjekata od 

kojih je najznačajnija tvornica kvasine Dalmacijavina, trgovački centar Konzum, i još 

nekoliko manjih subjekata koji također nisu priključeni na kanalizacijski sustav. Radovi na 

vodoopskrbi naših sela Miočića i Biočića nakon što je Grad pred više od tri godine financirao 

izradu projektne dokumentacije, otpočeli su početkom ove godine i realno je očekivati da će 

do slijedećeg ljeta biti i završeni. Vrijednost ugovorenih radova je oko 4.500.000,00 kuna, od 

čega je 500.000,00 kuna osigurano u proračunu Grada Drniša. Isto tako, nakon nekoliko 

godina upornih pokušaja uspjeli smo krajem prošle godine potpisati ugovor za izgradnju 

vodoopskrbnog sustava za područje našeg dijela zagore koja obuhvaća sela Pokrovnik, 

Pakovo Selo, Sedramić i Žitnić. Ukupna vrijednost radova je oko 3.500.000,00 kuna od čega 

je Grad Drniš osigurao u svom proračun 1.000.000,00 kuna, a ostala sredstva osigurala je 

tvrtka Vodovod i odvodnja iz Šibenika te naša županija. Koristim priliku da se zahvalim 

županu gosp. Goranu Pauku te vodstvu tvrtke Vodovod i odvodnja na pomoći u realizaciji 

ovog projekta. Završetkom ovih radova moći ćemo konačno kazati da više nema „žedne 

Zagore" na drniškom području. Potok Trzbalićevac koji prolazi kroz sam grad predstavlja 

prije svega ekološki problem. Početkom ove godine nakon dugih godina isticanja ekološkog 

problema, otpočeli su radovi na njegovom uređenju i sanaciji, danas smo svjedoci da su 

radovi na 1. dionici pri kraju čija je vrijednost oko 1.750.000,00 kuna koja su osigurale 

Hrvatske vode. Kad se riješe imovinsko-pravni problemi imamo čvrsto obećanje iz Hrvatskih 

voda da će se s uređenjem potoka nastaviti dalje uzvodno. 

Nakon što je vrlo uspješno obnovljena rekao bih naša drniška katedrala, crkva Gospe od 

Ružarija za čiju obnovu velikim dijelom je zaslužen tadašnji gradonačelnik pok. Ante 

Dželalija, na njegov prijedlog prije tri godine otpočelo se s uređenjem zavjetne crkvice sv. 

Roka zaštitnika Grada Drniša. Zahvaljujući sredstvima Ministarstva kulture, Grada Zagreba te 

proračunskim sredstvima Grada Drniša uspjelo se u velikoj mjeri obaviti saniranje crkve, a 

danas smo svjedočili i blagoslovu novih zvona na crkvi, što su dar obitelji pok. Ante Dželalije 

te Grada Drniša našim vjernicima. Obzirom na skromna sredstva s kojima Grad za ovu 

namjenu raspolaže potpun završetak radova na sanaciji i obnovi crkve planira se u naredne 

dvije godine. U svom radu nismo zaboravili ni naša groblja, nakon što smo osigurali dio 

novčanih sredstava, sufinanciramo proširenje gradskog groblja u Badnju s uređenjem zida oko 

groblja, a potpomagali smo i uređenje groblja u selu Trbounju. Ovih dana otvorili smo i 

novosagrađenu mrtvačnicu u selu Sedramiću za potrebe njihovih žitelja. Ukupno smo za ove 

namjene osigurali vlastitih sredstava oko 150.000,00 kuna. Još prije četiri godine zahvaljujući 

gradonačelniku Grada Zagreba gosp. Milanu Bandiću i pročelniku Gradskog ureda za 

društvene djelatnosti gosp. Ivici Lovriću, za potrebe našeg NK DOŠK nabavljene su nove 

stolice za tribine koje smo tek prije nekoliko tjedana postavili i svako učinili primjerenijim i 

ugodnijim gledateljima praćenje nogometnih utakmica.  
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                   Tijekom ove godine uspjeli smo sagraditi i jedno novo košarkaško igralište na 

predjelu Pazar kao i jedno dječje igralište u selu Pokrovnik, a ovih dana otpočet ćemo i s 

izgradnjom teniskog igrališta na sportskom centru Podvornica za koje je već izabran izvođač 

radova. U pripremi je također i izgradnja novog dječjeg igrališta u Drnišu što ukupno čini 

investiciju oko 350.000,00 kuna koja su kao što sam kazao osigurani u našem proračunu. 

Zahvaljujući sredstvima županije i vlastitim sredstvima započeli smo s radovima na uređenju 

poljskog puta kroz Petrovo polje čija je ukupna duljina 2500 metara, a do sada smo uredili ili 

je u tijeku uređenje 1. dionice od 500 metara za što smo osigurali 150.000,00 kuna. Daljnje 

radove na ovom putu nastavit ćemo na proljeće iduće godine. Obzirom da planiramo na 

proljeće u cilju poticanja povrtlarske proizvodnje u Petrovu polju direktno financirati nabavku 

sadnog materijala, pokrenuli smo već sada određene razgovore s odgovornima iz Hrvatskih 

voda o potrebi gradnje (prvo) jedne mini brane na rijeci Čikoli kako bi stvorili mini 

akumulaciju koja bi u ljetnim mjesecima osigurala dostatne količine vode za navodnjavanje 

poljoprivrednih parcela onih naših žitelja koji se žele baviti proizvodnjom povrća te im tako 

omogućiti samozapošljavanje. 

Namjera nam je da se još tijekom rujna ove godine prijavimo s ovom projektnom idejom na 

natječaj raspisan od strane Ministarstva poljoprivrede. Tijekom proljeća ove godine 

sredstvima Fonda za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost obavili smo ugradnju 500 

štednih žarulja čija je vrijednost ulaganja oko 450.000,00 kuna, a u lipnju smo se prijavili i na 

novi natječaj Fonda za ugradnju daljnjih novih 500 štednih žarulja. Isto tako, prijavili smo se i 

na natječaj Fonda za ugradnju solarnih toplinskih kolektora u našem dječjem vrtiću kako bi na 

taj način osigurali toplu vodu za naše najmlađe sugrađane. Naša sela su raštrkana, slabo 

naseljena te slabo javnim prometom povezana. U namjeri da prije svega najmlađima 

olakšamo na autobusnim stajalištima čekanje prijevoza do škole i od škole, prije par mjeseci 

smo u svim našim selima postavili čekaonice kako bi omogućili djeci da se u zimskim 

vremenima sklone od nevremena, a u što smo uložili oko 130.000,00 kuna. Statistike o popisu 

stanovnika na našim prostorima govore da nas od 2001. do 2011. u životu našeg Grad i 

cijelog našeg kraja ima za 1.000 manje. Surova je to stvarnost na koju su utjecali i još utječu 

brojni čimbenici. Grafikon koji je pred vama pokazuje demografski realitet. Iako je mnogo 

lakše kazati kako se suprotstaviti tom trendu nego to u djelo pretočiti, svjesni smo činjenice 

da je mladim ljudima uz posao, najveći drugi problem krov nad glavom. Uvažavajući 

činjenicu da Grad Drniš u svom vlasništvu ima samo oko 25.000 m2 građevinskog zemljišta 

na predjelu Pazar, pokrenuli smo ciljane izmjene i dopune Urbanističkog plana uređenja i 

vjerujem da ćemo do kraja ove godine iste i donijeti, te da ćemo u slijedećoj godini moći 

ponuditi zainteresiranim građanima 20-ak parcela za individualnu stanogradnju. Uz 

vodoopskrbu, najčešći problem posebno u našem selima predstavlja pitanje nerazvrstanih 

cesta. U proteklih godinu dana zajedno sa Županijskom upravom za ceste uspjeli smo na 

ukupnom području našeg grada urediti oko 7.000 metara nerazvrstanih cesta u što je uloženo 

oko 5.000.000,00 kuna od čega je iz proračuna našeg grada utrošeno 1.000.000,00 kuna. Pred 

nama je skori početak radova na glavnom gradskom trgu Poljani. U tijeku je natječaj za izbor 

izvođača radova. Prema projektantskom troškovniku procijenjena vrijednost radova je oko 

3.000.000,00 kuna. Sredstva za tu namjenu su osigurana od strane Ministarstva regionalnog 

razvoja i fondova EU u visini od 2.000.000,00 kuna te iz proračuna grada Drniša u visini od 

1.000.000,00 kuna. Isto tako, uskoro ćemo raspisati natječaj za izvođenje radova na uređenju 

parkirališnog dijela Trga kralja Tomislava za što su sredstva osigurana u proračunu grada u 

ukupnom iznosu od oko 350.000,00 kuna. 
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                   Namjera nam je u idućoj godini nastaviti s uređenjem naše polivalentne kino-

kazališne dvorane u koju je do sada uloženo dosta novca, ali zbog krize koja je prisutna u 

zadnjih par godina nastavak tog projekta naprosto više nije prolazio. Za završetak radova 

nedostaje nam oko 1.500.000,00 kuna, od čega grad Drniš može u svom proračunu osigurati 

oko 300.000,00 kuna, a za ostatak sredstava prijavit ćemo se na natječaj ministarstva kulture 

koji je raspisan ovih dana. 

                  Uvjeren sam također, da ćemo do slijedećeg Dana grada do slijedećeg sv. Roka 

urediti i našu veliku gradsku vijećnicu čije smo uređenje započeli prije dva tri mjeseca. 

                   Poštovani i poštovane, nastojao sam Vam dati samo jedan presjek onog dijela 

programa što ih je u svom mandatu u proteklih godinu i više dana započeo kao gradonačelnik 

pok. Ante Dželalija, a ja sam nakon izbora nastavio s realizacijom kao i ono što smo u 

proteklih pola godine započeli raditi ili planiramo raditi. 

Svakako je važno napomenuti da smo usvajanjem Prostornog plana Grada Drniša prije 

nekoliko tjedana stvorili pretpostavke da nam se ustupi već proglašena kao neperspektivna 

vojarna „Njivice" ukupne površine preko 500.000 m2 o čemu su do sada u proteklih par 

godina već vođeni razgovori sa odgovornima na državnom nivou. To će omogućit svim 

zainteresiranim poduzetnicima da u istoj realiziraju svoje programe. 

                   Jasno je da Drniš kao i svaku drugu malu sredinu, u realizaciji prije svega 

komunalnih projekata sputava primarno nedostatak novca. Mi smo za neke od njih kao 

preduvjet za realizaciju već izradili projektnu dokumentaciju a za neke smo spremni 

sufinancirati izradu projektne dokumentacije. Uvjeren sam da ćemo sada kada smo postali 

članica EU uz edukaciju naših zaposlenika i uz suradnju naše županije, ipak moći lakše doći 

do sredstava iz fondova koji su nam danas dostupni.  

                   Nakon izlaganja predsjednika Gradskog vijeća gospodina Ante Galića i 

gradonačelnika Grada Drniša gospodina Josipa Begonje, uzvanicima su se sa prigodnim 

riječima obratili  

                   - dožupan Šibensko-kninske županije gospodin Zoran Smolić,  

                   - saborski zastupnik gospodin Ante Kulušić.  

 

                   Matilda Jelčić Stojaković – zahvaljujemo se našim gostima na čestitkama i 

lijepim željama, a sada prelazimo na drugi dio današnje sjednice a to je podjela javnih 

priznanja Grada Drniša.  

 

                   Nakon postavljanja biste u Gradu Drnišu 2011. godine odlukom Gradskog vijeća 

Grada Drniša, Grad Drniš dodjeljuje posthumno Povelju počasnog građanina Grada Drniša 

svjetski poznatom kiparu IVANU MEŠTROVIĆU povodom 130. godišnjice rođenja, te za 

izniman doprinos na području umjetnosti i kulture u drniškom kraju.  

 

                   Prije uručivanja javnog priznanja, dame i gospodo, dopustite mi da vam pročitam 

pismo koje je za ovu prigodu uputio nam sin pok. Ivana Meštrovića, gospodin Mate 

Meštrović.  
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                   Povelju počasnog građanina u ime predlagatelja Gradskog muzeja Grada Drniša 

primit će ravnatelj Muzeja gospodin Joško Zaninović, a uručit će predsjednik Gradskog vijeća 

Grada Drniša gospodin Ante Galić.  

 

                   Odlukom Gradskog vijeća Grada Drniša, Grad Drniš dodjeljuje posthumno javno 

priznanje - Nagradu Grada Drniša za životno djelo ANTI DŽELALIJI, gradonačelniku Grada 

Drniša od 2001. do 2012. godine za izniman doprinos na polju obnove javnih i sakralnih 

objekata, te promicanja i očuvanja moralnih, kulturnih i društvenih vrijednosti na području 

Grada Drniša.  

                   Predlagatelj za dodjelu ovog javnog priznanja je Franjevačka provincija presvetog 

otkupitelja Samostan Visovac.  

 

                   Nagradu za životno djelo Grada Drniša primit će u ime obitelji pok. Ante 

Dželalije, sin, gospodin Zvonimir Dželalija, a uručit će je gradonačelnik Grada Drniša 

gospodin Josip Begonja.  

 

                   Riječima zahvale prisutnim se obratio gospodin Zvonimir Dželalija. 

 

                   Prisutnima se, prigodnim riječima, obratio fra Petar Klarić. 

 

                    

                   Svečana sjednica završila sa radom u 18,45 sati.  

 

 

Zapisničar:                                                                                           PREDSJEDNIK: 

 

Ivana Lacić                                                                                         Ante Galić, dipl.iur. 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


